
 
 
RLV Water Natuurlijk 13 april 2024  
 
Aanwezig: Agnes van zoelen, Leo de Vette, Elske Screuder, Chris van der Zee, Hans Bongers, 
Coen van Leeuwen, Josien van Capelle, Ruud Kolpa, Robin de Roon, Mark Clavaux, Arjan 
Neeleman, Klaas Dogterom, Erik hoving, Frans Huibers 
 
Agenda 
1. Opening 
2. (Mondeling) verslag 10 november 2022 
3. Financiële verantwoording door de penningmeester (bijlage) 
4. Benoemen twee nieuwe bestuursleden 
             Robin de Roon 
             Coen van Leeuwen 
5. Benoemen plaatsvervangend lid landelijke Verenigingsraad 
6. Terugkoppeling vanuit de fractie over de nieuwe bestuursperiode 
7. W.v.t.t.k 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Verslag 
 
1. Opening 
 
Voorzitter Arjan Neeleman opent de vergadering. 
 
2. Mededelingen 
 
Agnes van Zoelen: “WN landelijk gaat een alumniclub oprichten om fracties en personen bij te 
staan als een soort mentoren. Die kun je anoniem benaderen voor een frisse blik op 
bestuurskundig vlak vooral, WN landelijk werkt aan wat de identiteit van de partij en daar zal 
deze afdeling ook wat moeten oppakken.”  
 
3. Financiële verantwoording penningmeester 
     
Het proces wordt als rommelig ervaren, geen verslag van laatste RLV (verkiezingen). Het   
bestuur belooft  beterschap en zal het verslagleggingsproces verbeteren. Arjan Neeleman: 
“volgende RLV een procedure. KC voor zomer rapport over afgelopen jaren.” 
 
Mark Clavaux: “Geen begroting voor 2024 maar er is altijd 350 euro voor permanente 
campagne, geen begroting wordt als een gemis gezien door de leden want dat betekent dat er 
geen plan is. Bestuur wil dat oppakken en de nieuwe samenstelling moet daarbij helpen.” 
Josien van Capelle vraagt “of er landelijk geen potjes zijn om te helpen, maar niemand kent die 
en het wordt erg jammer gevonden dat we als afdeling een vast (en laag!) bedrag krijgen en zo 
krijgen we dus weinig 'winst' van onze grote verkiezingswinst.” 
 
6. Benoemen bestuursleden 
 
Robin de Roon en Coen van Leeuwen stellen zich voor en de frisse kijk op de zaak wordt 
gewaardeerd. Robin is met algemene stemmen in de functie van secretaris benoemd. 
Coen is met algemene stemmen in functie van penningmeester benoemd. 
Er worden meteen tips meegegeven. Nieuwsbrief: fractie en bestuur hebben die in 2024 dus 
niet en dat willen we allen graag. De RLV moet op de website MET stukken gepubliceerd 
worden. 
 
7. Benoeming plv lid landelijke verenigingsraad 
 
Korte discussie. De wens vanuit de vereniging is om er niet te makkelijk over te denken maar 
dat het bestuur met een plan komt en het strategisch aanvliegt en er daarmee een link gelegd 
wordt door de vertegenwoordiger naar deze vereniging. Bestuur komt met een voorstel en hoe 
te acteren. De olifant in de kamer is wel: er is in het verleden veel fout gegaan en daar zal het 
bestuur werk van moeten maken. 
 
8. Verslag van de fractie 
 
Over de formatie, hoe het nu gaat. Agnes van Zoelen geeft nog een reflectie en stelt dat het 
volatieler is maar dat er wel brede steun lijkt voor de ideeën van WN. Technisch zijn er wel wat 
rare zaken, zo kan je niet dynamisch zien wat elke partij gestemd heeft. Verdeling: focus op 
geld = 50% en 50% op groen, wel veel harder gespeeld. Coalitie moet wat meer aandacht 
pakken om wat meer zichtbaar te zijn (nu loopt het via de HH). Er is nu echt debat en er zijn 
moties, maar ook veel meer beeldvorming.  



 
Er zijn 3 mooie zaken door Water Natuurlijk gerealiseerd: 
 
- Nota biodiversiteit is unaniem aangenomen; 
- Watergebiedvisies voor alle 3 de regio's; 
- Middengebied: HHSK heeft ingesproken in gemeenteraad. Steun van alle partijen voor Josien  
van Capelle.  
 
9. W.v.t.t.k. 
 
Agnes van Zoelen: “let op de toekomst van de partij (landelijk). Er is te weinig tijd om dat in 
deze vergadering te bespreken”. 
 
10. Rondvraag 
 
Elske Schreuder: “laat water centraal blijven staan, ledenwerving en permanente campagne is 
zo zichtbaar. Doe wat met de nieuwe leden”. 
 
11. Sluiting 
 


